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Ülke genelinde yoğun bir bayram yaşandı.

Tabii ki bu yoğunluktan ötürü bütün sektörler nasibini almıştır.

Turizm bölgeleri görmediği kalabalıkları gördü.

Turizm sektörleri en tepe doluluk oranlarına ulaştı.

Orta ve küçük ölçekli esnaflar yapmadıkları ciroları yaptılar.

Kısaca; bu bayram bir buçuk yıllık salgın sürecinde sıkıntı çeken ticari alanları epeyce rahatlattı.

Şunu gördük ki; salgında dışarı çıkamayan kesimler bayramı da fırsat bilerek ciddi para harcadı.
Sanırım kısıtlı dönemlerde biriktirdiği parayı bayramda fevkalade şekilde eritti.
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Bundan sonra ne olur?

Bence piyasalardaki hareket böyle devam eder.

Çünkü tarımda hasat zamanı yaşanıyor.

Çay eken, fındık üreten, meyve-sebze diken, tahılla uğraşan kesimler hasat zamanını yaşıyor.
Yani gelirin en bol olduğu zamanı yaşayacağız. Dolayısıyla ekonomik sıkıntının olmayacağı bir
yaz dönemine girmiş oluyoruz.

 Biz fındık bölgesinde yaşamaktayız.

Sezonun başlamasına bir hafta kaldı.

Hatta Çatalpınar ilçemizin Sayacatürk Mahallesinde fındık toplanmaya başladı bile.

Ciddi hareketlilik beklemekteyiz.

Taban fiyatın 35 lira olması üreticinin yüzünü güldürür. Gelirini gönül rahatlığı ile harcar. Geçim
sıkıntısı çekmez. Gelecek sezona kadar ekonomisi krize dönüşmez.

Fiyat halen açıklanmadı.

Eli kulağındadır.
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Cumhurbaşkanımız beklenen fiyatı açıklayacaktır.

Taban fiyat beklentisi 35 liradır.

35’in altında olması hayal kırıklığı yaratır.

Üretici 35 liraya odaklanmış durumda.

Muhalefet partileri de 35 diyor. Tüm hesaplamalar 35’i gösteriyor.

Çünkü bu ürün bu parayı ediyor.

Alıcı bulabiliyor.

Piyasası dinamik.

Ürün kıymetli.

Aslında Türkiye’nin fındığa özel bir politikası olmalı. Üründeki bütün etkenleri ve belirleyiciliği
Türkiye oluşturmalı. İç ve dış pazarda söz sahibi olmalı. Tekellere teslim olmamalı.

*             *             *

HİLMİ GÜLER FATSA OSB’Yİ ZİYARET ETTİ
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Fatsa Organize Sanayi Bölgesinin (OSB) yıldızı her geçen gün daha çok parlıyor.

Yatırımcıların dikkatini çekiyor.

Açıkçası bir çekim merkezi oluyor.

Yatırım yapılacak alan sorunu yok. Her yatırımcı ihtiyacına binaen arsa bulabiliyor.

Geçen hafta büyükşehir belediye başkanımız Hilmi Güler Fatsa OSB’yi ziyaret etti. Beraberinde
Fatsa Ticaret Sanayi Odası Başkanı Tayfun Karataş vardı. Karataş zaten Fatsa OSB’nin
mütevelli heyeti üyesi.

İşyerlerini gezdiler. Çalışmaları yerinde izlediler.

Hilmi Güler; 100 dönümlük arazinin kamulaştırıldığını duyurdu. Yatırımcılara çağrı yaptı. Fatsa
OSB’de arsa sorunu olmadığını söyledi.

Fatsa OSB’de 6 bin çalışan var. Hedef 10 bin yapmak. Kısa zamanda da hedefe ulaşılacağı
beyan ediliyor. Çünkü bin dönümlük bir arazi planlandı. Altyapıları oluşturuldu. Kamulaştırmalar
ihtiyaç oldukça devam ediyor. Ordu ilinde en büyük arazi Fatsa OSB’de mevcut. Bin 500
dönümden oluşan tek parça arazisi var. Ulaşımda sorun yok. Hava, kara ve deniz yoluna çok
yakın mesafede yer alıyor.

Büyükşehir belediye başkanımızın ziyareti ciddi anlam taşıyor.

Yatırımcıya destek olacağının mesajını veriyor.
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Zaten kalkınmanın temelinde üretim var. Üretim varsa büyükşehir desteği tabii ki olacaktır.
Başkanımız Hilmi Güler’de üretime fevkalade önem veren bir kişilik. Ordu’da yapılacak her
üretimin en önünde Hilmi Güler olmalı. Bunu da kendisi başarıyla sürdürüyor.

Fatsa OSB’ye yakın durması, burayı izlemesi, takip etmesi kendi yükünü de hafifletmiş oluyor.
İşsizliğin tavan yaptığı bu günlerde her bir istihdam alanının açılması Sayın Güler’in de elini
güçlendirir. İşsiz insanların sayısını azaltır. İşsizliğin azalması Hilmi Güler’in de yüzünü güldürür.
Makamına iş istemeye giden insanların sayısını azaltır. İlimizdeki mutlu çoğunlukları arttırır.
Alış-verişi canlandırır.

Fatsa OSB’de çalışan 6 bin işçinin hepsi Fatsa’da mı doğdu?

Tabii ki; hayır.

Fatsa sadece Fatsa’dan mı ibaret?

Ona da hayır.

Fatsa ilçemiz, Ordu ilimizin 5’te 3’ünün yaşadığı bir coğrafya.

7 ilçeyle direkt bağlantılı.

Her bir istihdam Fatsa’nın çevresinden kopup geliyor ve Fatsa’ya yerleşiyor.

OSB yatırımı da zamanında doğru yere yapılmış.
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Doğru yatırımların önünü açanlara da teşekkür edilmeli.

Hilmi Güler başkanımızın ilgisinin Fatsa OSB’ye yönelmesi Fatsa adına sevindiricidir.

Gerçekçi yönelimdir.

*             *             *

YEREL BASIN OBJEKTİF OLABİLMEK İÇİN ÇIRPINIP DURUYOR

Memleketin tek sorunu candaş, yandaş, fondaş medyaymış gibi koca koca köşe yazarları
günlerdir köşelerinde birbirlerine atıp-tutuyorlar.

Sanki birbirlerinden farkları varmış gibiler.

Kimisi muhalefeti, kimisi iktidarı, kimisi de fonlandığı kesimleri savunmuyorlar mış gibiler.

Aslında bu ayrışma günümüz iktidarının yarattığı bir ayrışma.

Medyamız iktidar eliyle ikiye bölünmüş halde.

Bu medyanın yüzde 90’ı da iktidarın yanında.

İşin özüne bakıldığında iktidar medyayı eline geçirmiş durumda.
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İktidarlar eleştirilmeyi katiyen sevmezler.

Hata yapsalar da övgü onların tek yaşam kaynağıdır.

Oysa gazetecilik objektif ve tarafsız olabilme mesleğidir.

Gerçekçi olabilme, doğruları yazabilme, algı yaratmaktan uzak durma mesleğidir.

Ülkemizde basın meslek kurallarına riayet eden var mı?   

Bence hayır.

Sonuçta yerel basın objektif olabilmek için çırpınıp duruyor.

Yaşamak, ayakta kalabilmek için mücadele veriyor.

Geçende kıymetli bir dostum; sosyal medya paylaşımında “... yerel medyamız belediyelerin
bülteni olmak adına tarafsızlığını yitiriyor. Objektiflikten uzaklaşıyorlar ...”
dedi.

Telefon açtım, tespiti için kendisine teşekkür ettim.

“Ancak medyanın arzını okuyucu almıyor. Talep etmiyor. Abone olmuyor. Bu durumda da
belediyelerin bülteni haline geliyoruz.” dedim.
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Daha ne diyeyim...

  

 8 / 8


